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 OR.0022.139.2021 

Protokół Nr 139/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 14 lipca 2021 r. 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki – Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki – Wicestarosta Rypiński 

Monika Kalinowska – Członek Zarządu 

Piotr Makowski – Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska - Skarbnik Powiatu  

Aleksandra Błaszczak - Sekretarz Powiatu 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu, 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał, 

3. Prośby i wnioski mieszkańców, 

4. Zakończenie. 

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 13.30 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta 

Rypiński Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. W związku z przeciwdziałaniem zagrożeniom związanych z COVID-19 

posiedzenie Zarządu Powiatu odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość (zdalny tryb obradowania).  Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu nr 138/2021 przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 2 

        Uchwała Nr 415/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków kierownika Dziennego Domu Pobyty „Senior+” w Rypinie. 

 Pani Sekretarz przedstawiła, że powierza się pełnienie obowiązków Kierownika Pani 

Magdalenie Lewandowskiej - Kieruj na okres od 15 lipca 2021 r. do czasu powołania 

kierownika Dziennego Domu Pobytu „Senior +” w Rypinie. 

Starosta powiedział, że zostaje powołana pani kierownik z tego względu, że musi zostać 

powołany regulamin oraz trzeba przeprowadzić rekrutację do DDP, dlatego kierownik musi 

zacząć już działać i jak najszybciej procedurę uruchomić.  

Pan Piotr Makowski zapytał czy pani kierownik będzie powołana do czasu, kiedy nie zostanie 

zatrudniony kierownik. 
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Pani Sekretarz odpowiedziała, że zostanie przeprowadzony konkurs na kierownika, a 3 

miesiące przed zostanie rozpisany konkurs na to stanowisko i następnie zostanie powołany 

kierownik.   

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 416/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie powołania Komisji 

przetargowej w postępowaniu o udzielenie następującego zamówienia publicznego: „Zakup 

busa do transportu podopiecznych Dziennego Domu Pobytu typu Senior+ w Rypinie”. 

Pani Sekretarz powiedziała, że komisja przetargowa do przygotowania oceny spełniania 

przez wykonawców warunków udziału, badania i oceny ofert w postępowaniu o udzielenie 

następującego zamówienia publicznego została powołana w następującym składzie: 

Rafał Maksymiuk – Przewodniczący Komisji 

Wojciech Olender- Członek Komisji 

Dorota Kłosowska- Członek Komisji 

  Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Postanowienie Nr 417/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały Rady Miasta Rypin zmieniającej uchwałę nr XXXIV/224/2021 Rady Miasta 

Rypin z dnia 9 czerwca 2021 roku w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Miasta Rypin 

do kategorii dróg gminnych. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższe postanowienie zostało przyjęte 

jednomyślnie. 

 

Postanowienie Nr 418/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie uzgodnienia 

projektu Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dwóch obszarów miasta 

Rypin w rejonie ulicy Bielawki. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższe postanowienie zostało przyjęte 

jednomyślnie. 

 

Pani Sekretarz powiedziała, że chciałaby przedstawić Zarządowi Powiatu także 

pełnomocnictwo, o którego podpis będą proszeni obecni na miejscu Członkowie Zarządu, czyli 

Pan Piotr Czarnecki oraz Pan Piotr Makowski. Jest to pełnomocnictwo do reprezentowania 

Zarządu Powiatu w Rypinie do podejmowania w imieniu i na rzecz mocodawcy wszelkich 

czynności faktycznych i prawnych niezbędnych do złożenia wniosków o dofinansowanie z 

Rządowego Funduszu „Polski Ład”. Program inwestycji strategicznych zwanego dalej 

programem. W szczególności wymienione są zakresy tych czynności. Pełnomocnictwa Zarząd 

Powiatu udziela Panu Jarosławowi Sochackiemu - Staroście Rypińskiemu.  

Członkowie Zarządu wyrazili zgodę.  

 

Ad. 3 

Zarząd Powiatu rozpatrzył następujące wnioski i prośby mieszkańców: 

1. Pismo skierowane przez firmę ELFEKO zainteresowaną dzierżawą gruntów powiatu 

rypińskiego znajdujących się w Nadrożu. Firma specjalizuje się w instalacjach energetycznych, 
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a konkretnie w fotowoltaice. Firma jest poważnie zainteresowana wydzierżawieniem tych 

gruntów i postawieniem tam instalacji.  

Pani Sekretarz zapytała czy ewentualne rozmowy Członkowie Zarządu w tym temacie chcą 

podjąć? 

Pan Paweł Sobierajski powiedział, że prowadził rozmowy z tą firmą przy okazji swojej 

zawodowej działalności, natomiast te kwoty za dzierżawę to są w sumie w skali roku niewielkie 

pieniądze, także dla powiatu nie byłoby to rozwiązaniem, które można by zaakceptować. Jest 

to jedynie sygnał, że jest taka możliwość, ale kwoty, które są zaproponowane na poziomie  

8-12 tyś. zł w skali roku to jest jednak zbyt mało, żeby się opłacało wydzierżawić grunt pod 

takie instalacje. 

Starosta powiedział, że jeśli chodzi o takie instalacje fotowoltaiczne rolnicy najwięcej mogą 

powiedzieć. Jest to dzierżawa 20 letnia, więc na 30 lat zostałaby zablokowana ziemia jeśli 

chodzi o dzierżawę. Stała kwota 8 tyś. zł, nie wiadomo co będzie za 15 lat z gruntami. Na 

kolejnych posiedzeniach Zarządu ten temat na pewno będzie poruszany co dalej z tymi 

ziemiami, trzeba to przedyskutować. 

Pani Monika Kalinowska powiedziała, że gdyby zdarzyła się firma, nawet z tej samej branży i 

zaproponowałaby dużo większe środki, takie które faktycznie wydawałyby się interesujące i 

warte do rozważenia to należy pamiętać o tym, żeby zrobić odpowiednie zapisy w umowie tak 

aby mieć pewne zabezpieczenie.  

Starosta powiedział, że powiat prowadzi wiele inwestycji. Obecnie trwa program „Polski Ład” 

i powiat rypiński będzie składał wnioski na następujące inwestycje: ścieżka rowerowa wraz z 

remontem drogi z Wąpielska do Rypina, kolejny projekt to budowa hali przy ZS nr 1 oraz 

rozbudowa internatu wraz z gastronomią przy ZS nr 2. Na ostatniej wizycie Prezesa 

Kaczyńskiego został poruszony temat tych wniosków oraz temat obwodnicy. Starosta 

powiedział, że ma nadzieję, iż obwodnica znajdzie się w tym priorytecie dofinansowania z 

budżetu Państwa. Prezes Kaczyński pytał także czy jest hala sportowa, ponieważ warto składać 

wnioski, bo środki będą przekazywane, więc trzeba to wszystko monitorować. Starosta 

powiedział, że ma nadzieje, iż uda się pozyskać zadowalające środki.  

 

Ad. 4 

Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku z 

wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta Jarosław 

Sochacki zamknął o godz. 14.00 zdalne posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu  

14 lipca 2021r. Na tym protokół zakończono i podpisano.  

     

Starosta Rypiński 

 

            Jarosław Sochacki  
Protokołowała  

Katarzyna Duchewicz 


